
Aan burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de voorzitter van de raad 
 
 
Ridderkerk, 28 januari 2019 
 
 
Onderwerp: schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders (RvO artikel 
40) over de verdeling van meetapparatuur onder inwoners om zelf de luchtkwaliteit te meten 
 
Geacht college, 
  
Eén van de maatregelen uit het Actieplan Luchtkwaliteit 2018-2022 is de aanschaf van 
meetapparatuur door de gemeente om inwoners zelf de luchtkwaliteit in hun buurt te laten meten. 
Hiervoor heeft de raad een budget van € 10.000 beschikbaar gesteld. Het college heeft inmiddels de 
keuze gemaakt om aan te sluiten bij een project van de DCMR, dat ook de meters (vijftien in totaal)  
beschikbaar stelt. 55 inwoners hebben zich aangemeld om de luchtkwaliteit in hun buurt te meten. Dit 
betekent dat er veertig mensen teleurgesteld moesten worden. Het is de gemeente die heeft bepaald 
welke inwoners een meter krijgen. De PvdA Ridderkerk heeft de volgende vragen over het project en 
de verdeling van de meetapparatuur: 
 
1a. Op basis van welke criteria zijn de meters onder inwoners verdeeld?  
1b. In welke straten gaat de luchtkwaliteit gemeten worden? 
1c. In het raadsvoorstel staat dat het idee om inwoners zelf de luchtkwaliteit te laten meten onder 
meer afkomstig is van 3VO.Bioptoop en dat mede met dit bewonersinitiatief gezocht zal worden naar 
inwoners die zelf de luchtkwaliteit willen meten. Waarom is dit niet gebeurd en is er pas een meter 
toebedeeld aan een lid van 3VO.Biotoop nadat een andere inwoner was afgehaakt?  
1d. In de Koolmees heeft een inwoner geen meter gekregen, die vlakbij een bushalte woont. Welke 
gedachte zit daarachter? Mogelijk hadden de meetresultaten kunnen helpen om de RET eerder met 
elektrische bussen door Ridderkerk te laten rijden. 
2a. Waarom is ervoor gekozen om aan te sluiten bij een project van de DCMR? In hoeverre zijn de 
spelregels van de DMCR anders dan die van de gemeente? 
2b. Welke kosten zijn hieraan verbonden? 
2c. Zijn/worden er ook meters aangeschaft van het budget dat de raad ter beschikking heeft gesteld? 
Zo nee, wat wordt er dan met dit geld gedaan? 
3a. Wanneer start het project en krijgen de inwoners de meters? 
3b. Hoelang loopt het project door? 
3c. Op welke wijze(n) wordt de raad over de voortgang van het project en de meetresultaten op de 
hoogte gehouden? 
3d. Hoe borgt u dat er daadwerkelijk iets met de meetresultaten wordt gedaan en dat deze niet in een 
diepe la belanden? Welke afspraken zijn/worden daarover gemaakt met inwoners? 
4. Bent u van plan om gelet op de grote vraag extra meters voor inwoners aan te schaffen? Waarom 
wel/niet? 

 
Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van orde verzoek ik u om schriftelijke 
beantwoording van deze vragen. Wilt u daarbij zo vriendelijk zijn om mijn vragen afzonderlijk te 
beantwoorden en niet te volstaan met een algemeen antwoord? 
 
 
Hoogachtend, 
  
Jeroen Rijsdijk    
PvdA Ridderkerk 


